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Van: Veiligheid
Verzonden: woensdag 4 september 2024 10:03
Aan:

Onderwerp: FW: Actuele wolvensituatie & wolfwerende afrastering

Goedemorgen allemaal, 
 
Ter info.

 
Groetjes
 
Van: De ReCreatie <post@derecreatie.nl>  
Verzonden: maandag 2 september 2024 17:49 
Aan: @provincie-utrecht.nl; 
CC: Veiligheid 
Onderwerp: Actuele wolvensituatie & wolfwerende afrastering 
 
Beste meneer  beste gedeputeerde, 
 
Vandaag is het noodbevel opgeheven wat sinds 18 juli van kracht was en is het bos rondom onze 
camping weer toegankelijk voor bezoekers. Wij zijn uiteraard blij dat het bos weer toegankelijk is voor 
onze gasten maar maken ons ook zorgen over de huidige situatie. Vooral wat betreft de afrastering 
van de camping.  
 
Afgelopen week hebben wij contact gehad met de Faunabeheereenheid van de provincie Utrecht en 
begrepen dat de wolfwerende afrastering (noodrasters) die was geplaatst rondom onze camping deze 
week ook weer verwijderd wordt. Dit omdat, zo hebben wij begrepen 'er geen directe aanleiding meer 
is om deze ondersteuning vanuit de gemeente/province te laten staan'. Dit verbaasd ons zeer. Want 
hoewel het noodbevel is opgeheven hebben wij niet de indruk dat aan de feitelijke situatie veel 
veranderd is. In het gebied rondom de camping zijn -en blijven- wolven en ook bijvoorbeeld de wolf 
die regelmatig honden heeft benaderd loopt nog in dit gebied. Ook vragen wij ons af hoe deze wolven 
gaan reageren nu er weer (veel) bezoekers komen en/of wanneer defensie haar militaire oefeningen 
hervat. Voor zover wij zien is het in de weekenden nog steeds behoorlijk druk in de bossen, in ieder 
geval bij ons op de camping. 
 
Voor het gebied geldt de dringende waarschuwing om niet met kleine kinderen en (loslopende) 
honden het bos in te gaan. In dit bos ligt onze camping.  
 
Als camping waren wij erg blij met de snelle actie van de Faunabeheereenheid om noodrasters te 
plaatsen. Dit draagt enorm bij aan het veiligheidsgevoel van onze gasten, waardoor de rest van de 
zomer in relatieve rust en ontspannend is verlopen. Op onze camping kamperen mensen (ook) in 
kleine tentjes, met kleine kinderen en zijn er honden. Van al onze gasten -en ook onze 
seizoensgasten- krijgen wij signalen dat zij zich veilig voelen juist door deze afrastering en/of (zeer) 
kwetsbaar zonder. Wat wij daarnaast willen voorkomen is dat wolven zomaar de camping op kunnen 
lopen en/of op zoek gaan naar eten wat onoplettende gasten eventueel buiten hebben laten staan. 
Ook om geen ongewenst gedrag te stimuleren. 
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Daarom verzoeken wij dringend om een permanente oplossing, die willen wij eventueel zelf verzorgen 
maar dan is ook onze vraag of hier subsidie beschikbaar voor is. Want als camping willen wij -om 
bovenstaande redenen- een permanente/langdurige oplossing. Want deze wolvensituatie zien wij, 
zeker gezien het gebrek aan beleid en/of rustgebieden, niet op korte termijn veel veranderen.  
 
Daarnaast valt ons op dat in het bosgebied ook nu maar zeer beperkt wordt gecommuniceerd over de 
actuele wolvensituatie en ook incidenten die hebben plaatsgevonden. Zeker voor bezoekers die niet 
uit de regio komen vinden wij dit best wel risicovol en hopen dan ook dat dit snel verhelderd wordt. 
Mogelijk volgt dit nog? Als camping informeren wij overigens al onze gasten over de huidige 
wolvensituatie, zie bijvoorbeeld: https://www.derecreatie.nl/wolf 
 
Wij hopen op een spoedige reactie en wensen u voor nu alvast een fijne avond.  
 
Met vriendelijke groet,  
 

 
PS. Op de hoogte blijven? Volg ons op Facebook of Instagram of schrijf je in voor de nieuwsbrief op derecreatie.nl 
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